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Proposition
angående sektionens medaljekonomi

Bakgrund

Denna proposition ämnar att göra det mer tydligt hur medaljekonomin ser ut. Som det ser ut i nuläget
finns det ingenstans där inköpspriset för alla våra medaljer är nedtecknat och det är oklart om sektionen
går plus eller minus på vår medaljförsäljning. Detta problemet grundar sig i att de flesta medaljer köptes in
för länge sedan när sektionen inte hade lika bra koll på sina pengar. Styrelsen tror att denna problematik
delvis går att lösa genom att förankra en ekonomisk tradition inom medaljkommittén. Detta görs dels
genom att diskutera problemet nu och för att det inte ska glömmas bort vill vi lägga till ett åliggande
för sektionshärolden i reglementet.

Yrkande

Vi yrkar därför

att i Reglemente under §9.30.3 lägga till: f. vara påläst om medaljkommitténs ekonomi och struk-
turerat dokumentera inköpspriser för sektionens medaljer.

I -sektionsstyrelsens tjänst,

Teodor Bucht
Sektionsordförande 2020


